

Franckesche Stiftungen zu Halle

Pauli Manutii Epistolarum Libri XII

Manuzio, Paolo

Lipsiæ, Apud Johann. Herebord. Klosium, Anno 1707.

VD18 11417161

Camillo Palaeotto, Bononiam. Epist. I.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:hbz:ha33-1-198567

acceptus: id equidem valdè sum miratus. Tibi tua virtus aditum faciliè patefecit ad amicitiam meam. (A) Utinam is sim, qui præstare aliquid tua causâ possim: ambigere te non paterer de animo erga te meo. Filius te salutat. Vale. Venetiis. XII. Calend. Sext. M.D. LXXI.

EPISTOLARUM

PAULI MANUTII

Lib. XII.

CAMILLO PALÆOTTO,
BONONIAM.

EPIST. I.

Palæottus scripserat, 1. literas Manutii fuisse sine nomine scriptas, 2. se vereri, ne Manutius Roma rursus negotiorum mole obruatur. Respondet ad primum, se id vix credere, ac proinde cupit literas sibi remitti. Ad alterum, jubet ipsum melius ominari; se literis delectari, nec passurum, ut plus negotii sibi imponatur, quam instituti sui ratio permittat.

AIn tu? Literas ego sine nomine, præsertim ad te, quem tanti facio, quanti fortasse neminem? Equidem erratum meum vix agnosco. Itaque peto à te, ut mihi literas illas remittas: quò simul intelligam, de emblemate quid scripserim: si modo is ego sum, qui aliquid scripse-